
 
 

 

Commissie Samenleving op woensdag 11 september 2019 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: de heer Bruggeman (CDA), mevrouw Faas (HvB), mevrouw Voorham (D66), 

mevrouw Steegman (VDB), de heer Van de Kerke (PvdA), mevrouw Van Vliet (GrL), de 

heer Heukels (LB), mevrouw Robbers (VVD), de heer Doorn (VDB).  

Afwezig: mevrouw Van Kappen (VDB) 

College: wethouder De Roy van Zuidewijn 

Voorzitter: de heer Harder 

Griffier: de heer Meerkerk 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Mevrouw van 

Kappen heeft zich afgemeld en wordt vervangen door de heer Doorn.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

 

De voorzitter geeft aan dat vertegenwoordigers van Kenter en STOPOZ zich hebben 

afgemeld en niet aanwezig zijn bij respectievelijk agendapunt 9 en 11. Wethouder De 

Roy van Zuidewijn licht dit toe.  

 

De heer Bruggeman doet een ordevoorstel om de agendapunten 9 en 11 niet te 

behandelen en tijdens de volgende commissievergadering terug te laten komen. De 

commissie stemt hier mee in met het nadrukkelijke verzoek om vertegenwoordigers en 

onderzoeksteam van Kenter en STOPOZ voor de volgende commissievergadering uit te 

nodigen.  

 

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld met inachtneming van bovenstaande. 

 

3. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  

 

De voorzitter geeft aan dat er een collegebrief over de stijgende kosten in het Wmo is 

verstuurd en stelt voor om af te wijken van de normale procedure en deze brief te 

agenderen voor de volgende commissievergadering. De commissie stemt hier mee in.  

 

4. Mededelingen College van B&W 

 

Wethouder De Roy van Zuidewijn doet twee mededelingen: 

- Het college heeft  een gesprek gehad met de besturen van de scholen over de IHP 

en opgeroepen om nogmaals met elkaar in gesprek te gaan om mogelijke 

samenwerkingen te bespreken.   
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- Het college heeft het rapport van Significant ontvangen en zal dit samen met een 

schriftelijke reactie hier op eind september samen delen met de raad.  

 

5. Vaststellen van het verslag van 19 juni 2019 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Lijst van toezeggingen College 

 

De vorige keer zijn afgedaan: TCS 97, 99 en 102. Die gaan van de lijst. 

 

TCS 106 (welke aanbestedingsprojecten lopen er met betrekking tot Maatschappelijk 

verantwoord inkopen) is afgedaan met een antwoord richting de heer Van de Kerke.  

 

TCS 107 (behandeling tekort STOPOZ) wordt tijdens de volgende vergadering 

behandeld. De toezegging blijft staan.  

 

De voorzitter loopt de nog openstaande toezeggingen na: 

 

TCS 100 (monitoring nieuwe onderwerpen sociaal domein, op verzoek van de heer 

Bruggeman), komt begin september richting de raad. Toezegging blijft staan. 

 

TCS 103 (een actueel overzichtskaart van AED’s maken en te delen met de raad) komt 

in december naar de raad. De toezegging blijft staan.  

 

TCS 104 (in het uitvoeringsprogramma Woonvisie het aantal Bloemendalers mee te 

nemen dat staat ingeschreven om in IJmond en Haarlem een huis te vinden), komt 

uiterlijk mei 2020 naar de raad. De toezegging blijft staan.  

 

TCS 105 (betreffende een bijgevoegde nota over Maatschappelijk verantwoord 

inkopen) is afgedaan met een mondelinge beantwoording van de wethouder in de 

vorige commissievergadering.   

 

De toezeggingenlijst zal worden bijgewerkt. 

 

7. Rondvraag 

 

Mevrouw Faas stelt een vraag over de kosten van de Wmo en jeugdhulp. Wanneer 

ontvangt de raad een overzicht van deze kosten?  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert.  

 

Mevrouw Voorham stelt vragen over de Adviesraad Bloemendaal Samen. Hoe is de 

adviesraad ingericht?  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert en zegt toe na te gaan of de 

‘Uitvoeringsregeling Adviesraad Bloemendaal Samen’ al gepubliceerd en vindbaar is 

voor de commissie. TCS108 

 



-3- 

 

 

De heer Van de Kerke stelt een vraag over de Vijf pijlers tegen eenzaamheid. Heeft de 

wethouder praktijkvoorbeelden van de uitwerking van de nieuwe lokale aanpak?  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert. 

De heer Heukels stelt een aanvullende vraag of eenzaamheid meer voorkomt in 

gemeenten als Bloemendaal t.o.v. Amsterdam waar de afstanden kleiner zijn.   

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert. 

 

De heer Van de Kerke stelt een vraag over het toilettenbeleid in de gemeente 

Bloemendaal. Heeft de wethouder kennis genomen van de aanbiedingsbrief van de 

Continentie Stichting Nederland en meegedaan aan de bijbehorende enquête?  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert. 

 

Mevrouw van Vliet stelt een vraag over sociale huurwoningen in park Brederode. Kan 

de wethouder reageren op de brief van Pré Wonen betreffende een vrijgekomen sociale 

huurwoning die in de vrije sector terecht is gekomen en deze brief agenderen?  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert. 

Mevrouw Voorham stelt een aanvullende vraag of de wethouder in kaart kan brengen 

of dit voorval op zichzelf staat of vaker voorkomt. Mevrouw Faas stelt een aanvullende 

vraag wat er in de contracten staat met betrekking tot de toekomst.  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert en zegt toe uit te zoeken of dit voorval op 

zichzelf staat en na te gaan wat er in de huidige contracten staat. TCS109 

Mevrouw van Vliet stelt een aanvullende vraag of er duidelijke afspraken zijn wanneer 

een niet DAEB-woning een vrije sector woning mag worden.  

Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert.  

 

 

8. Brief m.b.t. Aangedragen onderwerpen vanuit de commissie Samenleving 

(geagendeerd op verzoek van de commissie van 19 juni) 

 

De commissie reageert en stelt vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert.  

 

9. Brief m.b.t. Stand van zaken Kenter Jeugdhulp (geagendeerd op verzoek 

van de VVD, C21 op de LIS van 4 juli) 

 

Dit agendapunt schuift door naar de volgende commissievergadering.  

 

10.  Jaarverslag Sociaal Domein 2018 (geagendeerd op verzoek van het CDA, 

C15 op de LIS van 22 mei) 

 

De commissie reageert en stelt vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert en 

beantwoordt vragen.  

Wethouder De Roy van Zuidewijn zegt toe na te gaan of het aantal van 64.000 

jaarlijkse bibliotheekbezoekers in Bloemendaal correct is. TCS110  

Wethouder De Roy van Zuidewijn zegt toe na te gaan waar de leerlingen van de 

muziekschool vandaan komen. TCS111 

  



-4- 

 

 

11. Jaarverslag STOPOZ 2018 (geagendeerd op verzoek van Hart voor 

Bloemendaal, C19 op de LIS van 4 juli) 

 

Dit agendapunt schuift door naar de volgende commissievergadering. 

 

12. Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

 

Er is geen informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden te melden.  

 

13. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:39 uur. 


